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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  13. november 

2017 

Tidspunkt:  17:00 - 19:30 

 

Sted: Det lyserøde kabinet 

(lok. v/madkundskab) 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Tina 
Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, Lasse Bay Jensen, elevrep: TJ, MP, TB, 
LT,  
Afbud fra TJ og i stedet indtræder KB som suppleant. 

Una måtte gå efter ca. 45 min.  

 

Velkommen til Viceskoleleder Trine Hjort Bonde, der fremover er referent i skolebestyrelsen. 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/(10 min.), information. 

Til orientering Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde  
  

Konklusion(er): • Ønsker om gallafest, indretning af fællesrummet, rullegardiner, samt 
ønske om vandpost. Vandpost er i spil, men Kim afventer at gulvet skal 
tørre fra sidste "uheld" med vandposten. 

• Internettet er ikke optimalt i overbygningen.  
• De gør opmærksom på at hygiejneposer mangler på toiletterne.  
• De arbejder på at indrette et hyggerum og har fået lovning på en sofa.  
• Elevrådsrepræsentanter deltog i Kalundborg-mødet. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (5. min) 

Til orientering Sidste nyt. 
• SFO 2 er under opbygning. Der skal installeres TV, sofa, spillehjørne mm. og 

Jimmy arbejder på at få den klar til åbning snarest. Det er tanken at SFO 2 
også skal være åben for elever fra 3 klasse 2 dage om ugen, da 3 årgang er 
stor og fylder en del i SFO 1.  

• Der tilbydes dagligt aktiviteter og ASFO-personaler er blevet re-certificeret.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

3. Emne:  Trafiksikkerhed (10 min) LT giver tilbagemelding på mødet 

Til debat Sidste nyt vedrørende trafiksikkerhed. 

Til orientering • Vi venter på skilte og afmærkning og mere information fra Vej & Park 

• Der er for mange der bruger kiss n´ride banen til at parkere, hvilket betyder 

trafikprop om morgenen.  
• Una tilbyder at stå på parkeringspladsen de næste par morgener for at 

gelejde forældrene hurtigt videre, så vi sikrer det flow som banen har til 
hensigt.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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4. Emne:  Spisepause (15 min) 

Til debat og 

vedtagelse 

I forlængelse af vores kostpolitik debatteres om spisepausen på 10 minutter er lang 

nok for eleverne.  
Er der behov for en længere spisepause? 
Hvordan håndteres den i dagligdagen? 

• Lærerrepræsentanterne fortæller hvordan de påbegynder spisningen før den 
reelle pause, så praksis ligner ikke den skemalagte tid som forældrene ser. 

• Det bliver diskuteret om det kan være en mulighed at forlænge 
spisepauserne, men erfaringen er at der altid vil være elever der ikke når at 
få spist, fordi de er for lang tid om at komme i gang, uanset hvor lang 
pausen er.  

• Der gøres opmærksom på at der også er spisepause  i 10-pausen, ligesom 
eleverne gerne må tage en mad med udenfor.   

Konklusion(er): Den tid som de respektive klasser har til rådighed virker passende, eftersom tiden til 
at spise bliver tilpasset af de enkelte lærere efter klassens behov. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

 

 

5. Emne:  Kommunikationsprincip (20 minutter) 

Til debat og 
indstilling til 
MED_udvalget 

Revideret udkast er rundsendt. 
Alle bedes reflektere over oplæg og indhold. 
MED-udvalget behandler skolebestyrelsens oplæg på MED-møde d. 20. november. 
Kommunikationsprincipperne bliver gennemgået i fællesskab. Kommunikation og 
informationsportaler bliver diskuteret. Hvor lægger vi hvad op?   
 

Konklusion(er): • Vigtige informationer vil aldrig blive lagt på FB eller andre portaler, men kun 
på Intra.  

• Klassegrupper på FB er aldrig skolens ansvar, og vi står ikke til ansvar for 
hvad der skrives i gruppen, ligesom vi ikke går ind i eventuelle debatter.  

 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tilrettet kommunikationsprincipper kommer med på 
MED-mødet.  

LT 20/11-17 

   

   

 

 

6. Emne:  Skolefest (10 min) 

Orientering Evaluering af skolefest set i et skolebestyrelsesperspektiv. 
Oplæg til evaluering tages på mødet. 
 

Konklusion(er): • Det var generelt en god og hyggelig fest. Der er et ønske om forældrene 

bidrager til festen og er mere aktive. Ideer til dette ønskes.  

• Der skal til næste år være en fælles velkomst, hvor LT byder velkommen og 
erklærer festen for "åben". Evt. klassevis spisning indledningsvis.  

 

Handlepunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

•    

•    

•    

•    

•    

•    
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7. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Næste mødedato: 4. december  2017 med 
julefrokost, eller julemiddag. 

  

• Orientering fra Kalundborg-mødet v. PKO   

• Ny lærer ansat ( Claus Bjarnø)    

•    

•    

•    

   

 

8. Emne:  Lukket punkt 

1. behandling Dette punkt er uden elever. 

Konklusion(er):  

Handlepunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

•    

•    

•    

•    

•    

•    

   

 


